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This touchpad fully support Microsoft Windows 10 & 11’s precision 
touchpad capabilities, and integrates the mouse's button and wheel 
functions so that users can operate all the features of the touchpad 
and mouse simultaneously in all applications. This touchpad 
provides USB and Bluetooth (BLE) connections for Windows system 
of desktop computer, laptop, tablet, TV box and computer TV.

• Fully supports Microsoft Windows gestures. (p.5-6)
• 2 in 1 Wired / Wireless options. Wireless operating range is up to
     10 meters. (Bluetooth pairing instruction, p.5)
• Ergonomically designed housing to effectively reduce wrist joint injuries.
• Integrates mouse button with haptic-force feedback feature, 
shortcuts functions.(p.4)
• Indicators to display status of mouse button and connection. (p.4)

• Brand: Keymecher
• Model: MANO-703 UB
• Interfaces: Bluetooth 5.0 and Micro-USB 2.0
• System support: Windows 11(USB/BT), 10 (USB/BT), 7 (USB)
• Touchpad Protocol: Microsoft Precision Touchpad Protocol 
• Touch Area: 6.0 Inch (Diagonal Dimension)
• Dimensions: 138.8 mm x 106.8 mm x 5.8 ~ 9.1 mm
     (5.4" x 4.2" x 0.23~0.36")
• Weight: 87gm(0.19lb)
• Power Consumptions: 20mA, @3.7V/5.0V
• Cable Length: 5ft.
• Included contents: Touchpad x 1, USB Cable x 1, User Manual x 1
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•       USB Port: Used for connect touchpad to a host via a USB cable, and for charge device’s battery. 
•       Pairing Button: Press for more than 4 seconds to start the Bluetooth pairing procedure to a host.
•       Wired/Wireless Switch: Turn off for USB connection and  turn on for Bluetooth mode.
• When the Bluetooth power is off, the USB interface can be connected to all Windows 11,10,7. 
      When the Bluetooth power is on, the Bluetooth interface can be connected to Windows 11 and 10   
      device.
•                    Haptic Force Feedback Button:  Press to light on the function with blue light 
      indicates the haptic force feedback is enabled
                     

•       Touch Feedback Indicator: Light on when any part of the mouse or shortcut button is pressed.
•      Bluetooth & USB Connection Indicator:  Turn blue when the touchpad is connected to a host via 
     Bluetooth mode and light with blue flashing when it is waiting for pairing. Green light indicates 
     that the touchpad is connected to a host via an USB cable.
•       Battery Status Indicator: Red light indicates the battery power is in low, and green light 
     indicates the battery is in charging.
•       Keyboard Button:Press the icon to invoke Windows’ screen keyboard, and re-tap it again to 
     close. This function is only available for Bluetooth connection.
•Touch-button can operated by 1-finger tap only. And will be disabled if gesture is operating.
•Under Bluetooth connection, touchpad will automatically turn into power saving mode after 90 
     minutes of idle. Use finger-sliding can wake it up. 
•Device can work up to 20 days after 1-2hr charging
•The Windows 11, 10 provides a setting page for users to redefine the touchpad functions, including 
     gesture function, the pointer speed, the wheel’s rolling direction and speed, the touchpad 
     sensitivity and other related functions. 
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•Use 1-finger quick tap this icon            to enable or disable the haptic function. After the  
haptic function is enabled, all the gesture operation  including shortcuts , the 3 and 4 fingers’ 
gestures will reflect with tactile force feedback features.       

•In Bluetooth connection, once the haptic force feedback function is turned on, the 
indicator above the icon will lightup for 15 seconds. If there is no action in touch-sensor 
area, the indicator will turn off to save the power for the next action. 

•If haptic force feedback function turned off, the shortcuts and gestures won’t have 
haptic force feedback feature.



•When the Bluetooth power is off, the USB interface can be connected to all Windows 11 & 
    10 devices. When the bluetooth power is on, the Bluetooth interface can be connected to 
     Wndows 11 and 10 device. (A-Bluetooth Toggle)
•When low battery, the indicator will be turn the red light on. if you are charging the battery, 
     the indicator will be turn on the green light. The indicator will be turn off when the battery 
     is complete charging.(7-Battery indicator) 
•Touch-button can be operated by 1-finger tap only. And will be  disabled if the gesture is 
    operating. (10)
•Under Bluetooth connection, touchpad automatically goes into power-saving mode after 
     15 minutes of idle. Use finger-sliding can wake it up.
•Device can work up to 20 days after 1-2hr charging.
•The Windows 11 & 10 provides a setting page for users to redefine the touchpad functions, 
     including the gesture function, the pointer speed, the wheel’s rolling-direction  and 
     speed, the touchpad sensitivity and others of related functions. (P.5-6)
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Quick Tap
Tap on the icon            to enable or disable 
the haptic force feedback function.









MANO PRECISION TOUCHPADMANO PRECISION TOUCHPAD

Color

Interface

Material

Touch Area

Thickness

Dimensions

Weight

Support
System

Micro USB 2.0

Plastic

6.2"

0.16" - 0.24"
(4.1mm - 6.1mm)

 5.4" (137.4 mm) *
4.02"(102.2 mm)

0.20 lb(92g)

Windows 11,10,7

BLE 5.0 / Micro USB 2.0

Plastic

6.0"

0.23"- 0.36"
(5.8mm - 9.1mm)

5.5" (138.8mm) *
4.2" (106.8mm)

0.19lb (87g)

Windows 11,10,7

Compact  USB Trackpad Bluetooth + USB Trackpad

Black Black

MANO-603U MANO-703UB
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本產品支援微軟 Windows 11 & 10 精密觸控板內建的手勢功能，並且
整合滑鼠的按鍵與滾輪功能，使用者可以在所有的應用程式之中同時
操作觸控板與滑鼠的功能，是一款全新的革命性指標器裝置。
本裝置提供 USB 與藍芽 (BLE) 的連接介面，可以支援 Windows 11 & 10 
桌上型、筆記型及平板型電腦，也可以支援 Windows 11 & 10 系統的
電視機上盒及 Windows 11 & 10 電腦電視的應用。 

•支援微軟 Windows 11 & 10 全手勢。 (p.15-16)
•二合一USB有線及藍芽無線模式，藍芽連線距離可達10公尺以上。
•符合人體工學的設計可有效減少手腕關節的受傷。
•MANO觸控板結合了滑鼠鼠標按鈕、快捷熱鍵及震動回饋功能 (p.12) 
•LED指示燈可顯示觸控板鼠標按鍵使用及連接狀況 (p.14)

87公克



0.19 inch

0.38 inch

1

4

8
6

9

5

10

2 3 75.4 inch

6.0 inch

Previous Left RightMiddle Lock Key (On/Off) Forward



     USB 連接埠: 用以連接使用裝置與充電。 
     配對按鈕: 長按4秒後即可開啟藍芽配對模式。
     藍芽/接線模式切換紐:  切換Off 模式以連結USB接線裝置,切換
On 模式以開啟藍芽功能。
藍芽開關關閉時，USB有線連接可以支援Windows, 11,10,7; 藍芽開
關開啟時, 藍芽無線連接支援 Windows 11,10。
使用藍芽連線時，觸控板閒置90分鐘自動休眠省電模式,觸控板休眠
時，在觸控區滑動手指即可喚醒本裝置。
     震動回饋功能鍵:  點選開啟震動回饋功能, 當藍色指示燈     亮起
時,顯示震動功能已成功啟用。啟用後，所有按鍵功能及觸控區在操作
時均會產身震動回饋，閒置超過15秒將指示燈會熄滅成自動休眠模
式, 在觸控區滑動手指即可喚醒本裝置。
若關閉震動回饋功能，即所有於觸控滑鼠上的操作均不會產生震動回饋。
     觸控回饋指示燈: 指示燈亮起即為觸控板或功能鍵處於使用狀態。
     藍芽&USB 連結狀態指示燈:  藍燈顯示藍芽成功連結模式, 閃藍燈
為等待配對狀態, 綠燈狀態則為USB 裝置連結模式。
觸控板下方熱鍵只能透過[單指點擊] 進行操作，若觸控區域手勢進行
操作則熱鍵將無法使用。
     電池電量指示燈: 紅燈即為低電量模式,綠燈為充電模式。
     Windows 鍵盤圖標:點選圖標即可開啟或關閉 Windows’ 螢幕鍵
盤,此功能僅適用於藍芽連接模式。
充電完成後，平均使用時間為20天以上。
Windows 10, 11 提供設置頁面讓使用這重新定義觸控板功能,包含
手勢功能、指針速度、滾輪滾動方向、速度、觸控板靈敏度及其他相關
功能。
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•藍芽開關關閉時，USB有線連接可支援 Windows 11, 10, 7;藍芽開關開啟時，藍芽無線支援 
     Windows 11, 10。(3-藍牙開關)
•當觸控板低電量時，電量指示燈會顯示紅色。當觸控板充電中，電量指示燈會顯示綠色。
     當觸控板完全充電時，電量指示燈會熄滅。(7-LED顯示燈)
•觸控板上方熱鍵只能透過「單指點擊」進行操作，若觸控區域手勢進行操作中則熱鍵將無法
     使用。(10-鼠標按鍵)
•使用藍芽連線時，觸控板閒置15分鐘後自動休眠省電。觸控板休眠時，在觸控區滑動手指
     可以喚醒本裝置。
•充電完成後，平均使用時間約 20 天以上。
•Windows 11, 10 提供設置頁面讓使用者重新定義觸控板功能，包含手勢功能、指針速度、
     滾輪滾動方向和速度、觸控板靈敏度以及其他相關功能。(p.15-16)
•當藍芽模式開啟震動回饋功能時，指示燈會亮起，若無收到任何動作將會在約15秒後熄滅。
•當關閉震動回饋功能後，觸控區與各項手勢功能的震動回饋均會關閉。
•鍵盤功能只能使用於藍芽模式。

USB 連接觸

震動回饋功能開/關 鍵盤功能開/關

藍芽配對鍵 藍芽開關 LED 顯示燈

LED 
顯示燈

功能

鼠標

功能

震動回饋功能
開/關顯示燈 鼠標使用狀況 藍芽與ＵＳＢ

連接狀況
電池狀態顯示

低電量 / 充電中
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快速點擊
快速點擊左上         
開啟或關閉震動回饋功能
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MANO-603U MANO-703UB

顏色

連接介面

材質

觸控區域

厚度

尺寸

重量

支援系統

Micro USB 2.0

6.2"

0.16" - 0.24"
(4.1mm - 6.1mm)

 5.4" (137.4 mm) *
4.02"(102.2 mm)

BLE 5.0 / Micro USB 2.0

塑膠塑膠

6.0"

小型USB 觸控板 藍牙+USB 觸控板

黑黑

Windows 11,10,7Windows 11,10,7

0.20 lb(92g)

0.23"- 0.36"
(5.8mm - 9.1mm)

5.4" (137.4 mm) *
4.2" (106.8mm)

0.19lb (87g)








